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Zápis z 11. zasedání Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4, konaného dne 25. 11. 2021 

od 16:00 v zasedací místnosti č. 10.21 (místnost Rady) v 10. patře Úřadu městské části, 

Antala Staška 2059/80b, Praha 4.  
 
Přítomni: Tomáš Chaloupka, Vladimír Hrouda, Petr Kutílek M.A., M.S., Ing. Olgerd Pukl, Jiří Tumpach, Pavel 

Patera, Ing. Martin Neškodný, Jaroslav Vodák, Ing. Zdeněk Kovářík, Jana Svatá, Petr Jandal, Ing. Jiří Fiala, Dolejšová 

 

Vzhledem k proticovidovým opatřením a tím omezené kapacitě zasedací místnosti byl následujícím přihlášeným 

občanům zaslán odkaz ke vzdálenému přístupu k online účasti na zasedání: Anton Sečkár, Radek Řezanka, Hana 

Panochová, Vladimír Přibyl, Libor Vlasák, Anna Kociánová, Pavel Tikman, Zdenka Johnson, Vladimír Rychlík, 

Tomáš Papáček, Petr Bílý 
 

Zasedání zahájil a vedl předseda komise Tomáš Chaloupka. Úvodem byl odsouhlasen navržený program jednání 

komise. Hlasováno: pro 7/0/0 Schváleno 
 

Program zasedání: 

 

1. ZPS  

 

2. RTT Křesomyslova – prodloužení termínu realizace 

3. Výměna mobiliáře JCDecaux 
 

4. Odstraněné lavičky ADnet 
 

5. Z minulého zasedání – Dílčí úprava dopravního režimu komunikace Jižní náměstí 

 

6. Informace – stav dříve projednaných návrhů – K Ryšánce x Branická a Na Zlatnici x Pod 

Klaudiánkou  
 

7. Různé 

 

 

 

1) ZPS. 

 

V návaznosti na minulé zasedání komise, kdy byla komise informována o způsobu zveřejnění návrhu uspořádání 

jednotlivých parkovacích pásů v ZPS v lokalitách dotčených rozšířením ZPS na zbylé území městské části a možnosti 

se k tomuto návrhu vyjádřit či ho připomínkovat ze strany občanů žijících v těchto lokalitách, Komise projednala 

informaci o shromážděných připomínkách a návrh jejich vypořádání. Do přijatých připomínek tak dle předchozích 

zveřejněných pokynů byly zahrnuty připomínky obdržené do 5. 11. 2021, kdy osobní možnost konzultace využilo 30 

občanů, dále podněty obdržené emailem na danou emailovou adresu či písemně podatelnou s přihlédnutím k úplnosti 

předem požadovaných údajů a také z několika petic, kdy zákonné podmínky pro petice splnila pouze jedna, kterou 

projednala Rada na svém minulém zasedání. Nicméně i z petic nesplňujících zákonné podmínky pro petice byly 

připomínky zahrnuty coby jednotlivé připomínky. K výše uvedenému navrhovanému rozšíření ZPS tak bylo 

shromážděno téměř 4000 podmínky splňujících podnětů, z nichž bylo přes 3500 negativních připomínek, přes 400 

pozitivních připomínek a z nich zhruba 400 konkrétních připomínek na navýšení či případné snížení rozsahu 

konkrétních parkovacích míst či jiné úpravy dopravního režimu. Pro Radu je tento poměr podnětů natolik zásadní, že 

pokud se komise neusnese jinak, nelze jinak, než k rozšíření zón nepřistoupit. Po rozsáhlé diskusi bylo navrženo 

usnesení.     

 

Usnesení komise: 

Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4 bere na vědomí informaci o připomínkách a návrh jejich vypořádání 

k rozšíření ZPS na zbylé území MČ Praha 4.  

Hlasováno: pro 7/0/0 Schváleno 
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2) RTT Křesomyslova – prodloužení termínu realizace. 

 

Komise byla na informována o prodloužení termínu realizace rekonstrukce tramvajové trati z důvodu koordinace 

s poduličními sítěmi a doplnění dalších úprav o 15 dnů do 10.12.2021 s tím, že dle všeho budou práce ukončeny již 

během 5.12.2021. Následně nebylo navrženo usnesení.  

 

 

3) Výměna mobiliáře JCDecaux. 

 

Vzhledem k častým dotazům byla Komise informována, že hlavní město zahájilo postupnou výměnu stávajících 

přístřešků JCDecaux na zastávkách MHD za nové vlastní a na území městské části jde o 113 přístřešků. Zodpovědnou 

organizací je THMP a o harmonogramu výměny bude ještě městská část s městem jednat. Zároveň bude také městská 

jednat o případném využití odstraňovaných přístřešků na zastávkách, kde dosud žádné přístřešky nebyly. Po další 

diskusi nebylo navrženo usnesení. 

 

 

4) Odstraněné lavičky ADnet. 

 

Vzhledem k častým dotazům byla Komise informována, že hlavní město postupně odstraňuje veškeré reklamní 

lavičky ve vlastnictví společnosti ADnet na základě rozsudku o neplatnosti nájemní smlouvy. Za tyto lavičky však 

prozatím není osazována náhrada, neboť dosud nebyl ze strany IPR ukončen výběr typu nových vlastních laviček. Jde 

opět o činnost hlavního města, která nebyla s městskou částí předem projednána. Některé lavičky tak prozatím 

nahradila městská část z vlastních zásob. Zodpovědnou organizací je opět THMP a Rada městské části se již k této 

problematice vyjádřila svým usnesením. Po další diskusi nebylo navrženo usnesení. 

 

 

5) Z minulého zasedání – Dílčí úprava dopravního režimu komunikace Jižní náměstí. 

 

Komise projednala návrh úpravy dopravního režimu na Jižním náměstí, který umístěním parkovacích míst 

znemožňuje dále zneužívat plochu náměstí k opakovanému záměrnému a nebezpečnému driftování osobních vozidel 

zejména ve večerních a nočních hodinách, na což byla komise na minulém zasedání upozorněna obyvateli dotčeného 

místa. V další diskusi byly zodpovězeny dotazy. Následně bylo navrženo usnesení.  

 

Usnesení komise: 

Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4 doporučuje Radě zajistit realizaci navrženého dopravně technického 

opatření na Jižním náměstí dle přiložené situace.  

Hlasováno: pro 6/0/1 Schváleno 

 

 

6) Informace – stav dříve projednaných návrhů – K Ryšánce x Branická a Na Zlatnici x Pod Klaudiánkou.     

 

Komise byla informována, že zatím nedošlo k realizaci úpravy dopravního režimu křižovatky Na Zlatnici x Pod 

Klaudiánkou, přestože Rada odeslala své usnesení s tímto požadavkem na TSK již na konci května 2021. V mezidobí 

od předchozího zasedání komise však TSK zrealizovala úpravu v křižovatce K Ryšánce x Branická, jejíž projednání 

Komise během minulého zasedání nedokončila s tím, že se komise k tomuto bodu vrátí na příštím zasedání. Nicméně 

realizovaná úprava postrádá některé prvky, které byly součástí návrhu, zejména svislé značení. Po diskusi bylo 

navrženo usnesení. 

 

Usnesení komise: 

Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4 doporučuje OŽPAD, aby s TSK řešil vady díla na křižovatce 

K Ryšánce x Branická.  

Hlasováno: pro 7/0/0 Schváleno 
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7) Různé.     

 

Komise obdržela stručnou informaci o návrhu rozpočtu městské části pro rok 2022, který i nadále počítá 

s investičními i neinvestičními opravami chodníků a budováním parkovacích míst změnou na kolmá či šikmá stání, 

zpevněním rozježděných ploch či umožněním parkování na chodníku k čemuž budou využity i prostředky získané 

z provozu ZPS. Po další diskusi nebylo navrženo usnesení. 

 

 
 

 

 
 

Zapsal: Jaroslav Vodák, tajemník komise 

 

 

 

 
 

Ověřil: Tomáš Chaloupka, předseda komise 

 

 

 

 
Příloha: ----- 

 

 

Rozdělovník: 

- členové komise 

- organizační oddělení 

- OŽPAD 

- web MČ P4 


